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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

 

Protokół nr LVIII/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Oświaty Kultury, Sportu i Zdrowia 

wraz z Komisją  Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

 

Posiedzenie w dniu 29 sierpnia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2023 r. o godz. 08:00, a zakończono o godz. 10:26 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.   

Obecni:           

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ryszard Czeczel 

3. Marcin Domino 

4. Alicja Isalska 

5. Ludmiła Lisowska 

6. Urszula Rzepiela 

7. Jacek Urbański 

8. Arkadiusz Zaczyński 

9. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego.             

Obecni: 

1. Alicja Isalska 

2. Marcin Krasoń 

3. Ludmiła Lisowska 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Jacek Urbański 

6. Arkadiusz Zaczyński 

7. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Spraw obywatelskich i 

Porządku Publicznego – Jacek Urbański, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Zdrowia Ludmiła Lisowska. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Sekretarz Gminy Marek Radom, Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia 

Gminy Anna Tomczyk, Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek, Kierownik 

Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski, Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej 

Stanisław Polasz, Prezes Zakładu wodociągów i Kanalizacji Adam Szczepański,  Prezes 

Zakładu Usług Komunalnych Władysław Podróżny, Prezes Prudnickiego Towarzystwa 
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Budownictwa Społecznego Mirosław Czupkiewicz, Prezes SIM Opolskie Południe Arkadiusz 

Karbowiak, Prezes PKS Głubczyce Wiesław Bednarski 

 

b) Przyjęcie protokołu z komisji odbytych w miesiącu czerwcu. 

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia w miesiącu czerwcu: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z komisji odbytych w miesiącu czerwcu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański poddał pod glosowanie przyjęcie protokołu  

z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego w miesiącu czerwcu: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z komisji odbytych w miesiącu czerwcu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

2. Zaopiniowanie informacji o wynikach ekonomiczno-finansowych za 2022 rok miejskich 

spółek prawa handlowego, w których gmina Prudnik posiada udziały: 

a) Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 1390) 

Informacje zawarte w druku omówił Prezes ZEC Stanisław Polasz. 

Radna Zofia Zeprzałka - Krzemień zapytała kto jest odbiorcą żużla oraz kamienia 

Prezes Stanisław Polasz odpowiedział, że odbiorcą żużla są przedsiębiorcy, którzy mają 

pozwolenie na utylizację, natomiast odbiorcami kamienia są sołectwa, które odbierają go 

nieodpłatnie.  

Przewodnicząca Ludmiła Lisowska zapytała o prognozy na rok przyszły, czy jest 

zapewniony opał?  

Prezes Stanisław Polasz odpowiedział, że w miesiącu lipcu zakupiono 4000 ton miału 

węglowego z PGG, ZEC posiada zapas 6000 ton, co powinno wystarczyć przy łagodnej zimie 

do końca marca, przy normalnej zimie do końca lutego. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 1390) kolejno przez:  

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 
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Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 1391) 

Informacje zawarte d druku omówił Prezes Adam Szczepański.  

Radna Zofia Zeprzałka - Krzemień - jaka jest istota działania mobilnej stacji zlewczej. 

Radna odniosła się do informacji, że w zakresie gospodarki odpadowej emisyjnej zarząd 

planuje wykorzystanie odpadów ściekowych. Zapytała jaki koszt może towarzyszyć zadaniu i 

czy ZWiK jest w stanie sprostać tym kosztom?  

Prezes Adam Szczepański odpowiedział, że szukano rozwiązań na szamba. Prawo mówi, że 

wszystkie ścieki powinny znaleźć się w stacji zlewczej. Połączono jakby dwie usługi – 

zakupiono duży samochód urządzeniem pomiarowym. Odnośnie osadów ściekowych - od 

zawsze rozważana była biogazownia, aby produkować prą elektryczny na potrzeby 

oczyszczalni ścieków.  Wstępne ceny małej biogazowi to około 60 000 000 mln złotych 

Przewodnicząca Ludmiła Lisowska zapytała czy przy ujęciach wody jest pełna kontrola nad 

jej stanem?  

Prezes Adam Szczepański zapewnił, że woda monitorowana jest raz w tygodniu, jest 

chlorowana regularnie, dzięki czemu można ją spokojnie pić. Poziom jakościowy jest cały 

czas utrzymywany. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 1391) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 
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Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

c) Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 1392) 

Informacje zawarte w druku omówił Prezes ZUK Władysław Podróżny. 

Radna Zofia Zeprzałka - Krzemień stwierdzała, że zadaniem ZUKu jest troska o porządek 

w mieście, jednak nie tylko zależy on od pracy ZUK. Radna zapytała jakie są konsekwencje i 

czy coś się zmienia na plus, czy społeczeństwo zastanawia się nad tym co niszczy posuwając 

się do dewastacji? duga kwestia - jak ZUK radzi sobie z zadłużeniem? Rada poruszyła 

również temat sprzedaży mieszkań.  

Prezes Władysław Podróżny w odpowiedzi powiedział, że sprawy porządkowe trudno 

skomentować, gdyż jest to nieustanna walka. Mieszkańcy zachowują się różnie. W parku 

często można spotkać przypadki zaśmiecania i dewastacji, a ZUK ma bardzo ograniczone 

możliwości działania. Jeżeli chodzi o substancje mieszkaniową i jej stan techniczny to chyba 

wszystkim jest znany. Mieszkań jest dość dużo, nakłady na ich remonty potrzebne są cały 

czas. ZUK zarządza w imieniu gminy substancją taką, do której trafiają lokatorzy również ze 

złą historią. Często trafiają do mieszkań ZUK w wyniku eksmisji. Jeżeli lokator nie płaci to są 

oczywiście procedury windykacyjne, tylko koniec końców, po wdrożeniu procedury, często 

wchodząc na drogę sądową, co jest kosztowne, i tak ZUK musi zapewnić mieszkanie 

zastępcze.  

Radna Ludmiła Lisowska zapytała jak ZUK radzi sobie z bezpieczeństwem pracy oraz 

wypadkami podczas pracy. Drugie pytanie wiąże się z kosztami - jak wiadomo czynsze oraz 

potrzeby ZUK-u nie są współmierne.  Radna zapytała czy w tym kierunku planowane są 

jakieś działania. Ponadto radna zapytała czy jest możliwość dołożenia kilku koszy na psie 

odchody i na szlaku rajdu maluchów.  

Prezes Władysław Podróżny oznajmił, że wypadki przy pracy nie miały miejsca dotychczas. 

Załoga jest doświadczona, każdy jest świadomy zagrożeń. Odnośnie kosztów - Aktualnie 

koszty czystości dzięki ZUK są najniższe w województwie opolskim. .... W kwestii czynszów 

- średni czynsz za m2 to 3,65 złotego. Koszt realny - 4.91. Zgodnie z zarządzenie wojewody 

stawka może być na poziomie 12 zł. 

Radna Ludmiła Lisowska zapytała czy podejmowane są działania w celu powstania w 

Prudniku spalarni?  

Prezes Władysław Podróżny odpowiedział, że temat spalarni jest dość szeroki. Patrząc 

realistycznie to spalarnia musi mieć określone źródło pozyskiwania odpadów.     

Radna Alicja Isalska zapytała czy jest planowana inwentaryzacja strychów? Ulica Szkolna 1 

- mieszkańcy chcieliby wykupić swoje mieszkania. Trzecia rzecz - czy istnieje możliwość 

skoszenia pola przy kościele Miłosierdzia.  

Prezes Władysław Podróżny poinformował, że ZUK posiada inwentaryzację strychów, 

jednak jeśli chodzi o zalegnie rzeczy mieszkańców jest to temat złożony - ZUK nie ma prawa 

usuwać tych rzeczy, chyba, że stanowią zagrożenie pożarowe. Odnośnie wykupów mieszkań 

na ulicy Szkolnej Prezes oznajmił, że razem z burmistrzm zachęcają do tego, aby wykupy 

następowały, jednak jeśli jest to budynek, w który nie jest budynkiem wspólnotowym tylko w 

100% jest administrowany przez ZUK wówczas na wykup  muszą zdecydować się wszyscy 

lokatorzy. Odnośnie koszenie - odbywa się to zgodnie z harmonogramem, jednak dotyczy to 

tylko terenów gminnych, jeśli nie musi to być na to zlecenie. 

Radna Urszula Rzepiela stwierdziła, że losy ZUK idą w dobrym kierunku. Jest pełna 

uznania dla trudny jakie pracownicy wkładają w funkcjonowanie jednostek. Stwierdziła, że 

rachunek finansowy jest ważny, ale nie najważniejszy. Dodała, że na negatywną działalność 
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ZUK wpływają osoby  nieprzystosowane społecznie do życia. Zapytała czy nie lepiej byłoby, 

gdyby takie osoby lokowane były w innych miejscach? W razie zaległości czynszowych 

można by je odrabiać pracą wykonywaną w ramach własnej nieruchomości.  

Prezes ZUK Władysław Podróżny stwierdził, że założenia są bardzo szczytne, jednak 

należy pamiętać o pewnych realiach. Jeśli ktoś ma eksmisje za zakłócanie miru domowego i 

przychodzi do innego budynku  do innej lokalizacji do zaczyna ten prządek zakłócać nowym 

współmieszkańcom. Osoby te często czują się bezkarnie, jest to problem skomplikowany i 

trudny do rozwiązania,  

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański odnośnie harmonogramu koszenia traw 

stwierdził, że zna miejsca gdzie trawa nie jest koszona. Odnośnie spraw finansowych radny 

wyraził zdanie, że dla niego te kwestie są najważniejsze. Odnosząc się do sprawozdania 

zapytał czy widać poprawę wyników finansowych spółki poprzez organizacje i strukturę 

spółki. Czy widać możliwości poprawy wyniku finansowego? Jakie działania są przewidziane 

aby ten wynik poprawić?  

Prezes Władysław Podróżny oznajmił, że odnosząc się do wyniku finansowego należy  

zwrócić uwagę na fakt, że zadanie utrzymania substancji gminnej i wspieranie osób 

najbardziej potrzebujących jest zadaniem własnym gminy. Prezes przedstawił jak 

kształtowała się sytuacja ZUK przed i po połączeniu z ZBK.  

Przewodniczący Jacek Urbański po wypowiedzi prezesa stwierdził, że rozumie, że w takim 

razie w tej chwili nie widać możliwości poprawy sytuacji finansowej poprzez restrukturyzację 

spółki i zmianę sposobu jej działania?  

Prezes Władysław Podróżny oznajmił, że podejmowane są różne działania, jednak poprawy 

nie da się uzyskać z dnia na dzień. Koszty ZUK stara się zmniejszyć poprzez ograniczenie 

zatrudnienia. 

Radny Ryszard Czeczel wyraził zdanie, że sprzedaż mieszkań komunalnych poprawiłaby 

sytuację ZUK.  

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 1392) kolejno 

przez:Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

PRZECIW (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Ludmiła Lisowska, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (2) 
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Alicja Isalska, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

d) Informacja Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk nr 

1393) 

Informacje zawarte w druku omówił Prezes PTBS Mirosław Czupkiewicz. 

Radna Zofia Zeprzałka - Krzemień poruszyła temat mieszkań, które miały powstać przy 

PTBS.  

Prezes Mirosław Czupkiewicz oznajmił, że kilka lat temu tez był pełen optymizmu. 

Planowane było kilka budynków w ramach inwestycji. Jednak sytuacja, która powstałą 

między okresem planowania inwestycji a początkiem jej realizacji diametralnie się zmieniła. 

Wzrosły stopy procentowe oraz koszty pracy. Niekorzystne zapisy ustawy nie nadążają za 

aktualną sytuacją gospodarczą.  

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk 

nr 1393) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Urszula Rzepiela 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

e) Informacja SIM Opolskie Południe (druk nr 1394) 

Przewodniczący Komisji przywitał główną księgową SIM Opolskie Poudnie – Igę Zawadzką 

oraz specjalistę ds. inwestycji Paulinę Wróblewską. Zapytał się czym zajmują się 

przedstawicielki SIM aktualnie. Radny dodał, ze na dzień dzisiejszy ma wrażenie, że w spółce 

nic się nie dzieje i nie ma widocznych efektów.  

Specjalistka Paulina Wróblewska oznajmiła, że są efekty. Przedstawiła porównanie do SIM 

nyskiego oraz czynności podejmowane przez SIM Opolskie Południe. Omówiła zależności 

podejmowanych działań od środków finansowych. Jeśli chodzi stricte o Prudnik SIM ma 
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pozwolenie na budowę na pierwszy etap, środki z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa Prudnik ma przyznany i czeka na wypłatę. Na dzień dzisiejszy SIM Oposlkie 

Południe ma 8 wniosków chętnych najemców. Ruszyła kampania marketingowa. Jeśli uda się 

napełnić przynamniej połowę budynku, czyli 16 wniosków, wówczas podejmowane będą 

próby rozmów zmierzających do realizacji inwestycji. W przeciągu kolejnych miesięcy 

powinna ruszyć procedura przetargowa na wykonawcę.  

Radna Urszula Rzepiela zapytałą jakie zależności łączą SIM z TBS. 

Specjalistka Paulina Wróblewska poinformowała, ze między SIM a TBS nie ma żadnej 

zależności. Są elementy łączące, są również elementy zgoła różne. Obie spółki budować 

mieszkania będą obok siebie, jednak nie można mówić o współpracy.  

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji SIM Opolskie Południe (druk nr 1394) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

f) Informacja PKS Głubczyce (druk nr 1395) 

Informacje zawarte w druku omówił Prezes PKS Głubczyce Wiesław Bednarski,  

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska zapytała o  to czy w planach sieci przewozów 

są przewozy do Nysy i Głuchołaz  

Prezes PKS Głubczyce wyraził zdanie, że obłożenie Prudnik Głuchołazy jest bardzo duże, 

jednak jeśli jest dodatkowa potrzeba to prosi o informacje w jakich godzinach należy dołożyć 

połączeń. 

Radna Urszula Rzepiela poprosiła o dołączenie do rozkładów jazdy mapek tras, co znacznie 

ułatwi poruszanie się korzystającym z komunikacji miejskiej. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji PKS Głubczyce (druk nr 1395) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LXXXII Sesji Rady Miejskiej w 

Prudniku:  

1) Gospodarka finansowa: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1396) 

Radna Zeprzałka - Krzemień poprosiła o wyjaśnienia dotyczące subwencji z dziale 758 § 

2750. 

Skarbnik Wioleta Zator udzieliła wyjaśnień.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1396) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 
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Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1397) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.   

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1397) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Zastępca Naczelnika 

Wydziału Mienia Gminy Anna Tomczyk.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1398) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1398) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 
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Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością 

gruntową (druk nr 1399) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością gruntową 

(druk nr 1399) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 1400) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 1400) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 
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Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 

(druk nr 1401) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 

(druk nr 1401) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia udziału w nieruchomości wspólnej 

(druk nr 1402) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia udziału w nieruchomości wspólnej (druk 

nr 1402) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 
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Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich  Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1403) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1403) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

g-i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1404-1406) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1404-

1406) blokiem kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

 Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

j-r) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 1407-1414) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 1407-1414) blokiem kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a-e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych (druk nr 1415-1419) 

Radna Urszula Rzepiela wyraziła opinię dotyczącą Wieszczyny. Oznajmiła, że jeśli 

podejmuje się działanie mające na celu poprawę funkcjonowanie i dobrobyt mieszkańców 

gminy należy myśleć przyszłościowo. Dlatego radna uważa, że w momencie, gdy była 

propozycja z Urzędy Marszałkowskiego o przejęciu prewentorium w Wieszczynie trzeba było 

wziąć również pawilon i jeziorko. Wówczas należało przewidzieć dobry dojazd do tego 

miejsca. Jednak tak się nie stało i teraz to się mści. Szkoda, że wtedy nikt nie pomyślał 

kompleksowo. Radna wyraziła zdanie, że schronisko miałoby szansę się utrzymać, gdyby 

podjęte działania nie były działaniami wybiórczymi.  



14 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych (druk nr 1415-1419) blokiem kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w ewidencji zabytków z terenu Gminy Prudnik w roku 2023 

(druk nr 1420) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w ewidencji zabytków z terenu Gminy Prudnik w roku 2023 

(druk nr 1420) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 
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NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Poprawa efektywności 

energetycznej budynków użyteczności publicznej na terenie Gminy Prudnik, Gminy 

Głogówek i Gminy Biała” w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-

2027 (druk nr 1421) 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Poprawa efektywności 

energetycznej budynków użyteczności publicznej na terenie Gminy Prudnik, Gminy 

Głogówek i Gminy Biała” w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-

2027 (druk nr 1421) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Prudnik na lata 2023-2030 (druk nr 1422) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Prudnik na lata 2023-2030 (druk nr 1422) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 
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Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi (druk nr 1423) 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak dodał, że po rozmowie z wnioskodawcą projektu uchwały, w 

związku z planowanym wejściem w życie ustawy, ta uchwała nie jest pełna, więc na sesji 

zostanie złożony wniosek, aby wdrożenie uchwały nastąpiło od 1 stycznia 2024 r.  

W międzyczasie podejmowane będą uchwały, które będą jakby urealniały przepisy z ustawą. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1423) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

j) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwały w sprawie warunków i zasad 

korzystania z Dworca Autobusowego Prudnik (druk nr 1424) 
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwały w sprawie warunków i zasad 

korzystania z Dworca Autobusowego Prudnik (druk nr 1424) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

k) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1425) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1425) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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l) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie założenia Szkolnego 

Schroniska Młodzieżowego w Prudniku (druk nr 1426) 

Radni dyskusji ie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie założenia Szkolnego 

Schroniska Młodzieżowego w Prudniku (druk nr 1426) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

m) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Opolu informacji o kandydatach na ławników (druk nr 1427) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Opolu informacji o kandydatach na ławników (druk nr 1427) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 
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Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

n) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które 

pozostawia się bez dalszego biegu (druk nr 1428) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które 

pozostawia się bez dalszego biegu (druk nr 1428) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

o) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1429) 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Marek Radom. 

Radni dyskusji nie podjęli pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1429) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 
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NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

p) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1430) 

Radna Urszula Rzepiela przedstawią zarys historyczny drogi, której dotyczy skarga. 

Radni odstąpili od zaopiniowania projektu uchwały. 

 

r) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli doraźnej (druk nr 1431) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli doraźnej (druk nr 1431) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

s) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z 

tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji (druk 

nr 1432) 

Radna Urszula Rzepiela wyraziła zdanie, że polska racja stanu nie ma barw politycznych. 

Nie można odpuścić państwu przemocowemu, które spowodowało tyle nieszczęść i przejść 

do porządku dziennego nad tym. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z 

tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji (druk 

nr 1432) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 
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Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisją Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 

Burmistrz poinformował, że w trakcie wakacji ogłoszone zostały 3 nabory do Polskiego 

Ładu. Wobec powyższego trzeba było podjąć decyzję co w ramach tego naboru zgłaszać. 

Został ogłoszony nabór dotyczący zabytków – gmina Prudnik złożyła te same wnioski co 

kiedyś, drugi nabór to Gminy PGR-owskie. W ramach tego złożony został wniosek o to, aby 

zmodernizować domy kultury na wsiach pod kątem wymiany źródeł ciepła.  Pojawił się 

jeszcze jeden program Polskiego Ładu z trzema progami dofinansowania. Gmina Prudnik 

złożyła w dwóch: w podstawowym do 2 milionów i do 20 milionów. W pierwszym programie 

są to podwórka, czyli problem najczęściej zgłaszany. Drugi wniosek został złożony na 

modernizację sieci kanalizacyjnej i deszczowej.  

 

Burmistrz poinformował również , że upłynęła kadencja Społecznej Komisji mieszkaniowej, 

która powoływana jest Zarządzeniem Burmistrza. Zaproponował, aby z ramienia Rady 

Miejskiej przedstawicielem był nadal radny Jacek Urbański Radny wyraził zgodę, aby 

piastować tą funkcję do końca kadencji. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Propozycja,  aby radny Jacek Urbański pozostał członkiem społecznej komisji mieszkaniowej 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono. 

 

 

  

Przewodnicząca  

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Ludmiła Lisowska 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


